



NOTICE OF PROPOSED PROCUREMENT (NPP)

January 28, 2020

Solicitation No.: 2BP0-75130
Department: Public Service and Procurement Canada
Contracting Authority: Katherine Ikeson
Title: Procurement Officer
E-mail Address: katherine.ikeson@canada.ca
Notification Period: 22 days (29/01/2021 to 19/02/2021)

Description of Requirement:

Public Service and Procurement Canada has a requirement for high capacity wide format scanners with the option to purchase additional scanners. This Contract is for the supply, delivery, and installation of the equipment, as well as training, in French and English, to allow users to access all of the required features of the equipment.

The initial requirement is for a total of five (5) initial devices which must meet the mandatory technical specifications detailed in Annex A.

SSC's Pre-Bid Compliance Process (PCCP) applies to this solicitation.

Delivery Destination Area: Matane, QC

Delivery Date: On or before March 31, 2021

Security Requirements: Yes – Site access

Trade Agreements:

The requirement is subject to the provisions of:

- Canada – Chile Free Trade Agreement (CCFTA)
- Canada – Colombia Free Trade Agreement
- Canada – Honduras Free Trade Agreement
- Canada – Korea Free Trade Agreement
- Canada – Panama Free Trade Agreement
- Canada – Peru Free Trade Agreement (CPFTA)
- Canada Free Trade Agreement (CFTA)

Comprehensive Land Claim Agreements (CLCA): No

The responsive bid with the lowest evaluated price will be recommended for award of a contract. Bids must be submitted only to the SSC Email Address for RFP Submission by the date, time and place indicated on page 1 of the RFP.

Documents may be submitted in either official language of Canada.

All enquiries related to this solicitation must be addressed in writing to:

Katherine Ikeson - Procurement Officer
Shared Services Canada
180 Kent Street, Ottawa Ontario, K1P 0B6
(613) 298-2147
Katherine.ikeson@canada.ca





No. Sollicitation : 2BP0-75130
Département : Services publics et Approvisionnement Canada (SPAC)
Autorité Contractante : Katherine Ikeson
Titre : Agent d'approvisionnement
Courriel : katherine.ikeson@canada.ca
Période de notification : 22 jours (29/01/2021 to 19/02/2021)

January 28, 2020

Description:

Services publics et Approvisionnement Canada a un besoin de scanners grand format de grande capacité avec la possibilité d'acheter des scanners supplémentaires. Ce contrat concerne la fourniture, la livraison et l'installation de l'équipement, ainsi que la formation, en français et en anglais, pour permettre aux utilisateurs d'accéder à toutes les fonctionnalités requises de l'équipement.

L'exigence initiale porte sur un total de cinq (5) dispositifs initiaux qui doivent répondre aux spécifications techniques obligatoires détaillées à l'annexe A.

Le processus de conformité préalable à la soumission de SPC (PCCP) s'applique à la présente demande de soumissions.

Destination : Matane, QC

Date de livraison : Tous les biens livrables doivent être reçus au plus tard le 31 mars 2021.

Les accords commerciaux:

L'exigence est soumise aux dispositions de :

- l'Accord de libre-échange Canada-Chile.
- Accord de libre-échange Canada-Colombie
- Accords de libre-échange Canada-Honduras
- Accorde de libre-échange Canada-Corée
- Accord de libre-échange entre le Canada et le Panama
- Accord de libre-échange Canada-Pérou
- Accord de libre-échange canadien (ALEC)

Exigences relatives à la sécurité: Oui – Accès aux emplacements

Ententes sur les revendications territoriales globales applicable : Non

La soumission recevable la moins chère selon l'évaluation sera recommandée pour l'attribution du contrat. Les soumissions doivent être soumises uniquement à la soumission envoyée par courriel à l'adresse électronique réservée aux RFP de SPC, au plus tard aux dates et heures, et à l'emplacement indiqués à la page 1 de la RFP. Les documents peuvent être présentés dans l'une ou l'autre des langues officielles du Canada.

Toute demande de renseignement liée à cette demande de soumission doit être envoyée par écrit à :

Kathrine Ikeson - Procurement Officer
Shared Services Canada
180, rue Kent, Ottawa Ontario, K1P 0B6
(613) 298-2147
katherine.ikeson@canada.ca

